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P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 20.01.2015 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

      -     Pan Janusz Stąpór – Starosta Powiatu Kozienickiego  

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych  

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych  

- Pan Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów UM 

- Pan Piotr Szafran – Dyrektor Wydziału Infrastruktury 

- Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor W-łu Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i 

Środowiska 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Omówienie terminów zebrań w sołectwach i komitetach osiedlowych w 2015r. 

2. Omówienie wykonania wniosków sołeckich z 2014 roku 

3. Wolne wnioski. 
 

Ad.1. Programu spotkania 

Terminy zebrań wiejskich i komitetów osiedlowych w 2015r oraz zasady prowadzenia w/w 

zebrań  omówił Pan Stanisław Siderski. Ponadto poinformował, że zgodnie ze statutem 

zebranie otwiera sołtys bądź przewodniczący komitetu osiedlowego a dalszą część zebrania 

prowadzi się zgodnie z programem.   

 

Ad.2.Programu spotkania 

Uwagi do wniosków zgłosili:  

1.Pan Wiesław Kaczkowski – Holendry Piotrkowskie 

- poz.  44 – położenie nowego asfaltu na drodze powiatowej od mostu na kanale głównym 

Rusin przez wieś w kierunku do Nowej Wsi oraz złagodzenie łuku na skrzyżowaniu 

Odp. Pan Starosta : powyższe zadanie będzie wykonywane stopniowo w zależności od 

wysokości środków przeznaczonych  na ten cel. 

2.Pan Edmund Kordas – Ruda : 

- poz. 153 – Wyjaśnienie - udzielenie informacji nt. granic administracyjnych miejscowości 

opracowywanych przez Starostwo Powiatowe  

Odp. Sprawa do wyjaśnienia - nie ma potrzeby zmiany granic miejscowości.  

3.Pan Andrzej Lenarczyk – Przewóz 

- poz.140 - Konserwacja mostu drewnianego w Przewozie ( wykonywać remont mostu na 

bieżąco, uzupełniając brakujące deski w poszyciu. Dokonywać konserwacji poprzez 

malowanie w celu zabezpieczenia przed zniszczeniem). 

4. Pan Artur Kobus – Wola Chodkowska  

- poz. 206- dokończenie budowy chodnika w Woli Chodkowskiej  

Odp. Pan Starosta – zadanie jest ujęte w projekcie budżetu , będzie realizacja 

4.Pan Ryszard Wolszczak – Wójtostwo 

- poz.211- budowa zatoki dla autobusów przy drodze powiatowej na wysokości wiaty 

przystankowej 

Odp. Pan Starosta – będzie spotkanie w tej sprawie 

5.Pani Krystyna Majdak – Wólka Tyrzyńska B  

- poz.221- budowa chodnika przy drodze powiatowej od posesji Pana D. Lenarczyka do 

posesji Pana Lechniaka 
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Odp. Pan Starosta – projekt będzie robiony , na budowę brak środków 

6. Pan Józef Cytryniak – KO nr 1 

-poz. 227- Budowa parkingu przy ul. Żeromskiego 12 oraz przejście po przeciwnej stronie  

budynku  socjalnego.  

Pan Przewodniczący zapytał, dlaczego nie  zostało wykonane przejście dla ludzi 

niepełnosprawnych? 

Odp. Pan Starosta w odpowiedzi na zadane pytanie stwierdził, że przepisy ruchu drogowego 

tego nie przewidują.  

- poz. 256 – czy gmina ma w planach opracowanie programu dotyczącego dofinansowania 

wymiany pieców grzewczych w domach jednorodzinnych na ekologiczne- (czy starostwo 

podjęło jakieś działania w tej sprawie?) 

Odp. Pan Starosta – Starostwo nie podejmuje działań w tej sprawie - większość budynków 

ogrzewana jest przez kotłownię miejską.  

7. Pani Joanna Chłuda – KO nr 6 

- poz. 318- wykonanie projektu i budowa parkingu  na trawniku przed budynkiem 

Warszawska 30 

Odp. Pan Czerwiński-wniosek nie będzie realizowany w związku z tym, że istnieje nowo 

wybudowany parking po drugiej stronie. 

- poz. 328- likwidacja zastoin wodnych na chodniku przy ul. Radomskiej k/sklepu „Tadeusz” 

Odp. Pan Czerwiński- wniosek przekazano do GDDKiA – opracowany jest plan całościowy 

dot. renowacji ul. Radomskiej. 

Zebrani otrzymali „Informację Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kozienicach” w sprawie 

wyznaczenia lekarzy weterynarii do badań mięsa przeznaczonego na użytek własny na terenie 

gminy Kozienice w roku 2015.    

 

 

Przedstawicielka Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Kozienicach Pani Beata Gola  zabierając 

głos  omówiła sprawy dot. szkoleń rolników m.in. „Stosowanie środków ochrony roślin przy 

użyciu opryskiwaczy”. Szkolenie dot. stosowania środków ochrony roślin jest bezpłatne i 

kierowane jest do osób wykonujących zabiegi środkami ochrony roślin . Uzyskane 

zaświadczenie z w/w szkolenia wymagane jest przez PIORiN oraz ARiMR i ważne jest przez 

5 lat. Zebrani otrzymali  informacje dot. w/w szkolenia.  

Na następną naradę zaprosić przedstawiciela ARiMR .  

Pan A. Wołos  omówił harmonogram odbioru odpadów wielkogabarytowych na terenach 

wiejskich oraz rozdał zebranym powyższe harmonogramy. Ponadto poinformował  

zebranych, że przy ul. Chartowej w Kozienicach jest czynny punkt odbioru odpadów 

wielkogabarytowych i można również za okazaniem dowodu  osobistego zostawić stary i 

zbędny sprzęt.  

Zebrani otrzymali również ankietę „Nowe perspektywy rozwoju obszaru działania 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Puszcza Kozienicka” w nowym okresie 

programowania 2014-2020”, która kierowana jest do wszystkich mieszkańców obszaru 

działania LGD - Puszcza Kozienicka a dot. nowego okresu programowania „Leader” na lata 

2014-2020. Powyższa ankieta ma na celu zbadanie potrzeb i oczekiwań  mieszkańców 

obszaru dot. LGD  w nowym okresie programowania.   

 

 

Ad.3. Programu spotkania – wolne wnioski 

 

1.Pani Janina Golik – Świerże Górne zawnioskowała o: 

-  poczynienie starań aby w soboty jeździł autobus do Świerży Górnych  

-  poinformowała, że zapadł się chodnik na Osiedlu w Świerżach Górnych przy bloku Nr 8 

2. Pan Leszek Matuszewski – Ryczywół poinformował że: 

 - niszczona jest droga do Wilczkowic , jest za wąska i samochody rozjeżdżają krawężniki 

 - zapytał , czy są jakieś środki na nowe nasadzenia? 
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3.Pan Pan Grzegorz Kurek – Aleksandrówka 

-  przy ul. Serdecznej rośnie stary dąb – usunąć spróchniałą gałąź zwisającą nad  drogą 

-  zmienić lokalizację barakowozu, ponieważ nikt tam nie mieszka 

-  uporządkować teren po awarii kanalizacji przy ul. Głównej za Myjnią  Samochodową 

- odwodnić zatokę autobusową przy ul. Królewskiej przez ZDP 

4. Pan Edmund Kordas – Ruda  

-  przypomniał o wniosku (z funduszu sołeckiego)Sołectwa Ruda  złożonym po ustawowym 

terminie czyli po dniu 30 września 2014r, który w związku z tym został odrzucony. Pan sołtys  

wyjaśnił przyczyny  związane z nieterminowym złożeniem. Poprosił o wyjaśnienie, czy 

wniosek ten będzie realizowany w 2015r?.  

5. Pani Krystyna Majdak – Wólka Tyrzyńska B 

- przywieźć 3 wywrotki kruszywa na drogę (nr ewid. drogi 166/2)- obręb Wólka Tyrzyńska B 

6. Pani Joanna Chłuda – Komitet Osiedlowy Nr 6 

-   zgłosiła  wystające studzienki na nowo remontowanej ulicy Warszawskiej  

Odp. Pan Czerwiński – trwają jeszcze roboty na w/w drodze. Położenie ostatniej warstwy 

nawierzchni będzie wykonane w późniejszym terminie wiosennym.  

7. Pan Zdzisław Gregorczyk - Chinów 

-   przywieźć szlaki na remont drogi  k/p. Zająca 

-  czy będzie wymiana zasilającej linii energetycznej? 

8. Pan Józef Cytryniak – KO Nr 1 

- zwrócił się z zapytaniem do Pana Sekretarza, czy zrobił rozeznanie w sprawie funduszy 

osiedlowych i jak jest w innych miastach? 

Odp. Pan Sekretarz w odpowiedzi poinformował, że jest w trakcie ale ma prośbę aby 

zainteresowani również  szukali w Internecie i prosił o informację jeżeli coś znajdą na ten 

temat.  

9. Pan Kazimierz Kosicki -  Wólka Tyrzyńska  

- uszkodzony zjazd z drogi powiatowej w gminną przez duże samochody ciężarowe – 

poszerzyć drogę gminną 

- poinformował, że straż dokonała obcięcia drzewa którego nikt nie zgłaszał  

10. Pan Stanisław Bielas – Janów  

- wykonać odpływ wody z pól, ponieważ w czasie wylewu rzeka Zagożdżonka je zalewa   

11. Pan Andrzej Kowalski – Kępa Wólczyńska 

- remont drogi gminnej – wykopy przy kanalizacji 

12. Pan Witold Gołębiak – Majdany 

- czy w 2015r będzie budowana kanalizacja w Majdanach? 

Odp. Pan Czerwiński - jest już projekt a realizacja będzie w ciągu 3 lat 

13. Pan Piotr Maciejewski – KO Nr 6 

- czy przyszła odpowiedź z  GDDKiA odnośnie usunięcia znaku drogowego przy wyjeździe 

ze Stacji Paliw na ul. Lubelską ? 

14. Pan Zbigniew Kwaśnik – Wilczkowice Górne 

- dlaczego piaskarki jadąc nie sypią  piaskiem? 

Odp. Pan Czerwiński – samochody sypią piaskiem lub leją solanką  

 

 

Na zadane pytania i wnioski odpowiedzi udzielali : 

1.  Pan Stanisław Siderski – Sekretarz Gminy - w sprawie terminów zebrań sołeckich i 

komitetów osiedlowych oraz w sprawie wyborów sołtysów i przewodniczących 

komitetów osiedlowych w m-cu lutym/marcu 2015r – tj. procedury związane z 

prowadzeniem zebrania wyborczego. 

2. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. technicznych omówił m.in. sprawy dot.  

- wykonania wniosków sołeckich z 2014r  

- remontów dróg szlaką i tłuczniem 

- remontów dróg na terenie miasta i wsi    

       3.  Pani Małgorzata Bebelska Z-ca Burmistrz ds. Społecznych: 
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            - zabrała głos w/s cieków wodnych, zaznaczając przy tym że w czasie działań  

               kryzysowych wszystkie działania wykonywane były za zgodą WZiR-u  

            - podziękowała za pomoc przy organizacji Wigilii 2014r 

            - podziękowała  sołtysom i przewodniczącym komitetów osiedlowych za  

             dotychczasową współpracę i życzyła sukcesów w wyborach 

3. Pan Janusz Stąpór – Starosta Powiatu Kozienickiego omówił m. in. sprawy dot. 

- budowy  i remontu wałów wiślanych 

- remontów dróg powiatowych 

- budowy chodników 

- czyszczenia cieków wodnych  

- podziękował  sołtysom za współpracę w mijającej kadencji życzył sukcesów w   

  zbliżających się wyborach..   

     

               Na zakończenie narady Pan Sekretarz  podziękował zebranym  za przybycie 

informując jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, 

którzy dokładnie przyjrzą się wnioskom, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą 

właściwym adresatom. 

 

 

 

. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

 


